"Read to Feed" Reading Program 2016-2017

23rd January to 10th February 2017

Our School is now promoting the "Read to Feed" Reading Program to all students. It is an educational fundraising program organised by Heifer International – Hong Kong, a charitable organization. Its aim is to foster a love of reading in students and help others. Donations will be pooled into the "Heifer Yunnan Baoshan Project", which aims to assist 1,200 families from poor communities in Yunnan (雲南) Province to relieve their livelihood and alleviate poverty.

Students participating in the program will have to find family members or friends to sponsor their reading. The School will award the outstanding readers in each form with a merit and a certificate.

Let's support "Read to Feed".

「開卷助人」計劃 2016-2017

2017年1月23日至2月10日

學校正推行由慈善機構小母牛(香港)主辦的「開卷助人」計劃。此計劃 旨在鼓勵同學透過閱讀捐助國內貧農,有助推廣閱讀、發揚愛心,讓同學 認識國內貧窮情況並參與扶貧。

本學年所籌得的善款將用於「雲南保山肉牛產業發展項目」, 幫助雲南怒 江流域保山市隆陽區瓦渡鄉共 1,200 個貧困農戶自力更生, 可持續發展。

參與計劃之同學需邀請家人及親友捐款贊助其閱讀。為鼓勵同學積極參與 此計劃,學校將頒發嘉許狀及優點予閱書數量多的學生,以作獎勵。

請踴躍參與這項計劃,既可培養閱讀樂趣,又能幫助有需要的人。

Read to Feed @ CSK 2017 **Read Books** 23/1 - 10/2/2017 Sponsor for Charity

Reading can Change the World

A unique reading incentive program for children that encourages the love of reading while making a difference in the lives of others.

Donations in 2016-17 will be used to lift needy families in Yunnan out of poverty by providing them with sheep and training.

開卷助人

2016-2017年的 善款用於為雲南 山區窮家庭 提供綿羊和 培訓,幫助 他們自力更生。

Enroll Now ! www.ReadtoFeed.org.hk 閱讀・改變世界 Reading Can Change The World!

SMILE

一個啓發兒童愛上閱讀,並能轉化他人生命的閱讀籌款計劃! A unique reading incentive program for children that encourages the love of reading while making a difference in the lives of others!

捐款運用 Use of Donation

雲南保山肉牛產業發展項目 Heifer Baoshan Beef Cattle Enterprise Development Project

歡迎個人、學校及團體參加, Welcome Individuals, Schools and Groups to join!



CSK Library, RPC, Moral Education Group

Reading Records & Donation (Sponsorship) Forms are available at the School Library. Complete and return the forms with the donations to the Class Teacher on 14th, 15th or 16th February 2017.